
Zápis č. 9
ze  zasedání zastupitelstva  obce Služátky konaného dne 27. 9.  2011 ve Služátkách čp. 8 - 
 místnost obecního úřadu.  

Zahájení zasedání dne  27. 9.  2011 v 19,30 hod.

Počet přítomných členů dle prezenční listiny , tj. 6 členů ZO, omluvena pí Janáková
Hosté: 0

Starosta  přivítal přítomné členy ZO a zahájil zasedání ZO :
a) Konstatoval řádné svolání zastupitelstva obce a podle počtu přítomných členů ZO, že 

zasedání je  usnášení schopné, dále  seznámil členy zastupitelstva, že   proti minulému 
zápisu nebyly vzneseny námitky. 

b)  Určení ověřovatelů:
Starosta navrhl ověřovatele zápisu:  p. Chlad  a p. Rut
pro 6 ,  proti  0 , zdržel se 0
c) Schválení programu jednání ZO :
Starosta přečetl  navržený program jednání a  požádal o  jeho o případné  doplnění. P. 
Franta požádal o doplnění programu o bod týkající se užívání obecních pozemků , a proto 
bylo hlasováno o  návrhu programu s doplněním tohoto bodu:

1. Smlouva o zřízen í věcného břemene -  parcela č. 596.
2. Smlouva o výpůjčce (Služátecká bašta).
3. Dotace POV pro rok 2011.
4. Zlepšení informovanosti občanů.
5. Prořezání stromů na návsi (kolem kapličky). 
6. Smlouva na zimní údržbu.
7. Obecní dřevo.
8. Užívání obecních pozemků.
9. Žádost p. Galbavý (zpevnění okraje komunikace).
10. Stanovení priorit  na příští roky (hasičárna, náves, osvětlení, obecní komunikace, 

křížek).
11. Informace, různé:

- obecní vodovod,
- kominíci,
- sběr odpadu,
- dopravní značení (k Bradáčovu mlýnu, stará cesta).

pro 6 ,  proti  0 , zdržel se 0 – program schválen
Jednání ZO dále pokračovalo dle schváleného programu.

1) Smlouva o zřízen í věcného břemene -  parcela č. 596.

Zastupitelstvo bylo seznámeno s návrhem smlouvy fy Citelium na zřízení věcného 
břemene k parcele č. 596, k. ú. Služátky. Jedná se o 6 m délky zemního kabelového 
vedení AYKY 4 x 70 mm2 na parcelu p. Novákové (v Josefodole Na dolech). 



Návrh usnesení:

Zastupitelstvo schvaluje věcné břemeno k parcele č. 596 dle návrhu smlouvy ve 
prospěch fy Citelium v ceně 1000,- Kč.

pro 6 ,  proti  0 , zdržel se 0 
usnesení  schváleno

2) Smlouva o výpůjčce (Služátecká bašta).

Jedná se o výpůjčku nebytových prostor v budově OÚ Služátky čp. 8 a p. č. 18 ostatní 
plocha k obecně prospěšným účelům ve veřejném zájmu pro kulturní účely a   
k uspokojování potřeb občanů obce. Záměr byl zveřejněn na úřední desce obecního úřadu. 
Zájem o pronájem projevilo občanské sdružení „Klub labužnických pohodářů“, předseda 
ve Služátkách p. Havel.

     Návrh usnesení:

Zastupitelstvo schvaluje výpůjčku nebytových prostor v budově OÚ Služátky čp. 8 a 
p. č. 13 k obecně prospěšným účelům ve veřejném zájmu pro kulturní účely a 
uspokojování potřeb občanů obce pro občanské sdružení „Klub labužnických 
pohodářů“, se sídlem Koňkovice 2, IČ : 27033732 od 1. 10. 2011.

pro 6 ,  proti  0 , zdržel se 0 
usnesení  schváleno

3) Dotace POV pro rok 2011.

Starosta informoval členy zastupitelstva, že zasklení terasy se nebude letos dělat, i když 
nám na tuto akci byla přiznána dotace z programu obnovy venkova (POV) KÚ Vysočina. 
Dále se informoval, že nečerpání dotace nebude mít vliv na podání žádosti o dotaci 
z tohoto programu v příštích letech.

Návrh usnesení:

Zastupitelstva schvaluje nerealizovat zasklení terasy u  budovy OÚ, Služátky čp. 8 a 
nečerpat v roce 2011 přiznanou dotaci z programu POV. 

     pro 6 ,  proti  0 , zdržel se 0 
usnesení  schváleno

4) Zlepšení informovanosti občanů

Starosta přednesl návrh na opětovné vydávání „Občasníku“ pro lepší informovanost 
občanů, kde by jednotlivé domácnosti měli napsáno co se v obci připravuje. Zároveň by 
vyzval občany, aby na e-mailovou adresu starosty psali své náměty a příspěvky, které by 
byly v Občasníku uvedeny. Pro zlepšení informovanosti občanů jsou postupně 
doplňovány i údaje na nové webové stránce obce.



     Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje  pro lepší informovanost občanů vydávání informačního 
Občasníku.

pro 6 ,  proti  0 , zdržel se 0 
usnesení  schváleno

5) Prořezání stromů na návsi (kolem kapličky). 

Zastupitelstvo projednalo potřebu odborného ošetření stromů u kapličky. Za tímto účelem 
oslovit firmy zabývající se touto činností a zjistit, kdy je nejvhodnější doba pro provedení 
prořezávky a za kolik.

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje odborné ošetření stromů u kapličky renomovanou firmou a 
zjištění dalších podrobnosti s tímto spojených.

pro 6 ,  proti  0 , zdržel se 0 
usnesení  schváleno

6) Smlouva na zimní údržbu.

Protože se blíží zimní období, zastupitelstvo se zabývalo zimní údržbou místních komunikací. 
S panem Kruntorádem ze Zboží, který tuto činnost prováděl v minulé zimní sezoně, byla 
spokojenost.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo souhlasí s uzavřením smlouvy na provádění zimní údržby místních 
komunikací s p. Kruntorádem za stejných podmínek, které byly smluveny pro loňskou 
zimní údržbu.

pro 6 ,  proti  0 , zdržel se 0 
usnesení  schváleno

7) Obecní dřevo.

Starosta informoval zastupitelstvo o incidentu kolem větve odpadlé od stromu z obecního 
lesa. Místní občané, domnívajíce se že postupují podle pravidel, informovali o svém zájmu o 
větev jednoho ze zastupitelů. Ten, protože se domníval, že jde o nepatrnou část dřeva, 
schválil, aby si větev odvezli zdarma. Protože podle již dříve přijatých pravidel je nutné za 
obecní dřevo platit, bude starosta zpětně vymáhat peníze i za odveženou větev.  Aby se 
propříště podobným incidentům předcházelo, byli všichni zastupitelé a prostřednictvím tohoto 
zápisu i všichni občané, informováni o tom, že všechny žádosti o jakékoliv dřevo z obecních 
lesů se musí nejdříve dostat k rukám starosty, který o nich rozhodne dle již schválených 
pravidel. Připomeňme, že zastupitelstvo na svém zasedání dne 23. 2. 2011 schválilo 
samovýrobu palivového dřeva v obecních lesích občany na základě schválené žádosti za cenu 
200,- Kč/m3. 



Starosta navrhuje stanovit pravidla pro výběr občanů, kterým bude tato možnost umožněna 
(např. zohlednit lidi, kteří chodí na brigády a pro obec něco dělají). Místostarostka připomíná, 
že pokud jsou pravidla složitá, tak nejsou časem dodržována, postačující by mohla být 
jednoduchá evidence žadatelů a povědomost, kde a kolik  palivové dřeva se hodí 
k samovýrobě občany. Podrobnosti  a další náměty členů zastupitelstva budou projednány na 
příštím zastupitelstvu.

8) Užívání obecních pozemků.

P. Franta upozornil na skutečnosti užívání obecních pozemků občany obce, kteří neplatí 
nájemné. Jedná se zejména o p. č. 394/4 (253 m2), 394/3 (503 m2), 410/2 (cca 100 m2), 
410/1 (1873 m2) a 551/3 (cca 50 m2). Starosta se s dotyčnými občany sejde a sjedná nápravu.

Vzhledem k tomu, že se nemusí jednat o ojedinělý případ, bylo by dobré udělat revizi 
nájemních smluv a revizi užívání obecních pozemků s cílem dát do pořádku nájemní 
smlouvy. Využití obecních pozemků by provedl společně kontrolní a finanční výbor.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  pověřuje kontrolní a finanční výbor postupným  provedením revize 
nájemních smluv a využití obecních pozemků.

pro 6 ,  proti  0 , zdržel se 0 
usnesení  schváleno

9) Žádost p. Galbavý (zpevnění okraje komunikace).

Starosta informoval o žádosti p. Galbavého, který vznesl  obavu, že krajnice místní 
komunikace před jeho domem se utrhne. P. starosta  projedná návrh řešení s p. Galbavým 
bude zastupitelstvo informovat na příštím zasedání.

10) Stanovení priorit  na příští roky (hasičárna, náves, rybník, osvětlení, obecní 
komunikace, křížek).

Zastupitelstvo projednalo náměty na určení priorit pro příští léta:

- hasičárna – rekonstrukce objektu by měla započít v příštím roce za přispění 
finančních prostředků z evropských fondů (prostřednictví fondu SZIF), p. Rut 
navrhuje, aby k tomuto objektu byl přistavěn přístřešek na kontejnery pro 
separovaný sběr,

- prořezání lip u kapličky a skácení stromu – bude jednáno s odbornou firmou,
- veřejné osvětlení v Josefodole – nová cesta, bylo by  vhodné  provést přeložení 

nadzemního el. vedení do země a zároveň přiložit kabel pro veřejné osvětlení 
(starosta se bude informovat u energetiků, na  kdy mají tuto přeložku 
naplánovanou),

- bylo by hezké upravit prostranství kolem křížku, je odtud nádherný výhled na 
Lipnici, na Melechov i dalšího okolí, mohla by tudy vést cyklostezka nebo 
turistická stezka s odpočinkovým místem.



11) Informace, různé:

- obecní vodovod – podklady pro majetkovou evidenci byly zpracovatelem dokončeny a jsou 
u příslušných  schvalovacích orgánů,

- kominíci provedli revizi komínů v obci, někteří občané nečetli informaci ve vývěsce a 
nepodali žádost, 

- sběr objemného a nebezpečného odpadu byl proveden,

- byl vznesen požadavek dopravního značení dopravní značení (k Bradáčovu mlýnu, stará 
cesta) – umístění dopravních tabulí se zákazem vjezdu, vyjma dopravní obsluhy, Policie ČR 
nehodlá tyto zákazy hlídat.

Ověřovatelé: ………………………                                starosta:………………….. 
                       ………………….

zapsala: Fritschová                                                 Ve Služátkách dne  4. 10. 2011


